
 
ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
 

Onsdag D. 26/2 2025 - KL. 18.30  
Gudmund Jørgensen Lounge, Herfølge Stadion. 
 
 

 

Referat 
 

Herfølge Boldklubs formand, Dennis Danry indledte generalforsamlingen med at byde de 
fremmødte medlemmer velkomne til årets generalforsamling. 
 
DAGSORDEN 
 

1. VALG AF DIRIGENT  
Steen Knudsen blev foreslået og modtog valg.  
Konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt varslet. 
 

2. VALG AF STEMMETÆLLERE 
Jan Martinsen modtog valg 
 

3. BESTYRELSENS ÅRSBERETNING 
 

År 2024 har været et år hvor bestyrelsen sammen med ansatte, en masse frivillige samt 
kommunen har fået etableret en ny kunstbane som er en milepæl for klubben. Derudover har vi 
oplevet en stor medlemstilgang i enkelte årgange, samt flotte sportslige resultater, hvor særligt 
U17 & U19 har præsteret flot.  
Årets ”event” blev da HB Køge spillede på stadion vs FCK i pokalturneringen, hvor vores dejlige 
stadion blev vækket til live, i en sådan grad, at der blev sat tilskuere rekord for HB Køge i en 
hjemmekamp. Klubben har samtidig en sund økonomi, hvilket bla skyldes de mange frivillige. 
 
Bestyrelsen har arbejdet med at få cafeteriaet, som har været en stor succes trods udfordringer. 
Shop HB1921 er endnu et tiltag, hvor klubbens medlemmer kan kigge forbi og fysisk kigge på 
varerne, dette er et tiltag, efter ønske fra klubbens medlemmer, som bestyrelsen forventer sig 
meget af i årene fremover. Derudover har klubben oplevet en flot sponsorvækst. 
Klubben har igen i 2024 valgt at holde kontingentet i ro, trods det faktum at vores medlemmer i 
ungdom får udleveret tøj til træning, en post der koster et ikke ubetydeligt beløb hvert år. 
   
 

Kunstgræs på kunstbane 2. 
Kunstbanen er blevet indviet, efter etableringen i 2024, stor tak til Køge Kommune i den 
forbindelse. 
 
Opsætning af fangenet på vest tribunen 
Der er opsat net omkring vest tribunen, hvilket vil sikre en skrøbelig del af stadion, samt forbedre 
sikkerheden for såvel spillere som tilskuere. 
 
Nyt lysanlæg 
Det vil i 2025/26 blive etableret nyt stadion lys på stadionbanen, og styregruppen har afholdt de 
første møder, i den forbindelse 
 

 
Fonde  
Vi har modtaget fondsmidler i 2024, således det har været muligt at indkøbe mål, til gavn og 
glæde for vores medlemmer. Tak for støtten, som faldt på et tørt sted. 
Ansøgning til diverse fonde vil også være et område, som vi fremadrettet vil opprioritere og have 
stor fokus på. 
 
 



2025 – Et historisk spændende år 
I 2025 fejrer klubben 25-års jubilæum for det danske mesterskab, dette vil blive markeret, og flere 
detaljer vil blive delt i den kommende fremtid. 
 
Kandis er tilbage i Herfølge, så afsæt allerede nu dagen, den 25.oktober 2025 til en dejlig aften 
 
En kæmpe tak skal lyde til alle de mange frivillige, som til dagligt går og hjælper klubben, samt til 
trænere og holdledere.  
Uden alle jer ville vi ikke have den klub, som vi har i dag, og ikke mindst en spændende fremtid for 
Herfølge Boldklub. 
 

Endelig en stor tak til klubbens sponsorer, DGI, DIF, og Køge Kommune for støtte og opbakning.  
 

Afsluttende skal lyde en stor tak til HB Køge for et konstruktivt og udviklende samarbejde i det 
forløbne år. 
 

Beretningen blev herefter godkendt.  
 

4.  FREMLÆGGELSE AF REGNSKAB FOR 2024 
Kim Konradsen gennemgik årets regnskab, hvor det fremgik at klubben kom ud af året med et 
overskud på 126.000 kr 
 

Regnskabet blev herefter godkendt. 
 

5.  ÆNDRING AF VEDTÆGTER 
Bestyrelsen indstiller til ændringer i Vedtægter for Herfølge Boldklub. 
 
 

Ændringerne af vedtægterne blev herefter enstemmigt vedtaget og er gældende fra d. 26.2.2025. 
 

6. INDKOMNE FORSLAG 
Dirigenten gennemgik et fremsendt ønske om debat vedr. HB Køge, Der var ikke derudover 
indkommet andre forslag udover de forslag, bestyrelsen havde frembragt. 
 

7. VALG TIL BESTYRELSEN 
 

1. Valg næstformand for en 2-årig periode    
Bestyrelsen indstiller Ole Baltsen 

                            modtog valg. 
 

2. Valg af op til bestyrelsesmedlemmer for en 2-årig periode  
Bestyrelsen indstiller Brian Jønsson 
Bestyrelsen indstiller Christina Kaiser 
Kenneth Kromuss ønskede at stille op   

                            modtog valg. 
           

3. Valg af op til 2 bestyrelsessuppleanter for en 1-årig periode                                                                                                                   
               Bestyrelsen indstiller Jan Martinsen 
                            modtog valg. 
 
8.     EVENTUELT 
Der var ingen bemærkninger. 
 
Dirigenten takkede de mange fremmødte (52) for god ro og orden og afsluttede herefter årets 
generalforsamling. 
 
Ref 
25.02.25 


